

# ICSRT 2022



**2022 the 5th International Conference on Service Robotics Technologies**

**Call for Papers**



## Welcome to ICSRT 2022

Chengdu, China / March 11-13, 2022

It is our pleasure to announce that 2022 the 5th International Conference on Service Robotics Technologies (ICSRT 2022) will be held in Chengdu, China during March 11-13, 2022. ICSRT 2022 will provide an international forum for experts in academia, industry, and government to discuss their new ideas, research results, applications and experience on all aspects of Service Robotics Technologies.

### Publication

After a careful reviewing process, accepted papers in ICSRT 2022 will be published by ICSRT 2022 Conference Proceedings, which will be indexed by EI Compendex, Scopus, and submitted to be reviewed by Thomson Reuters Conference Proceedings Citation Index (ISI Web of Science).

### Call for Papers

- Object manipulation
- Intelligent cars
- Construction robots
- Autonomous navigation
- Human-robot interaction technologies
- Service robotics and applications
- Human assistance and supports
- Visual Servoing/Robot vision

For more topics, please visit: <http://icsrt.org/Topics.html>

## SUBMISSION GUIDELINE

*Electronic Submission System* (.pdf)

1) Abstract Submission:  
Only for presenting, without publication

2) Paper Submission:  
Publishing paper and presenting it at conference

3) Submission Deadline: **February 1st, 2022**

## HISTORY

ICSRT 2019 Proceedings (ISBN: 978-1-4503-6246-7)

**Online | Ei Compendex | Scopus**

ICSRT 2018 Proceedings (ISBN: 978-1-4503-6434-8)

**Online | Ei Compendex | Scopus**

# ICSRT 2022



火热征稿中

2022年第五届服务机器人技术国际会议



## ICSRT 2022会议简介

中国成都 / 2022年3月11-13日

2022年第五届服务机器人技术国际会议将于2022年3月11-13日在中国成都召开。本次大会主要围绕服务机器人技术研究领域展开讨论，旨在为相关研究方向的专家学者及企业发展人提供一个分享研究成果、讨论存在的问题与挑战、探索前沿科技的国际性合作交流平台。现热忱欢迎从事相关技术研究的专家、学者和专业技术人员踊跃投稿并参加大会。

### 出版和检索说明

本次会议录用并注册的文章将出版到 ICSRT 2022 会议论文集中，并提交 EI 核心和 Scopus 检索。

### 注册说明

被录用的文章需在规定的日期前完成注册，每篇文章要求至少有一个作者注册，录用通知里将附有详细的注册指导步骤。

### 征稿主题

- 智能汽车 / 自主导航
- 机器人视觉
- 物体与人的识别
- 人机交互技术
- 服务机器人及应用
- 人力援助和支持

想了解更多主题，请点击访问：<http://icsrt.org/Topics.html>

## 投稿须知

投稿系统链接，[点此可在线投稿 \(.pdf\)](#)

- 1) 摘要投稿:  
作者受邀参与会议并为文章作报告，但不出版文章
- 2) 全文投稿:  
作者受邀参与会议并未文章作报告且文章出版
- 3) 征稿截止日期: **2022年2月1日**

## 会议历史

ICSRT 2019 会议论文集 (ISBN: 978-1-4503-6246-7)

[Online](#) | [Ei Compendex](#) | [Scopus](#)

ICSRT 2018 会议论文集 (ISBN: 978-1-4503-6434-8)

[Online](#) | [Ei Compendex](#) | [Scopus](#)